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1.  Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

 

 Formanden ønsker at overskriften bliver ændret svarende til de aktuelle forhold, at referat 

bliver rundsendt elektronisk umiddelbart efter referat er godkendt.   

 

Referatet er underskrevet af alle. 

 

 

 

2. Meddelelser fra formanden 

 

 Ingen meddelelser fra formanden. 

 

 

 

 

 

Drift 
 
3. Økonomi: Status for 2021 

 

Væsentlig bemærkning til budget 2021 er, at den høje aktivitet på byggemodninger har 

betydet, at budgettet for tilslutningsbidrag er forhøjet med kr. mio. 27. Anlægsudgiften for 

byggemodninger er opjusteret med kr. mio. 13 

 

Svend Erik Nielsen spurgte til om man kunne have forudset problemstillingen med de høje 

indtægter fra tilslutningsbidrag og påbegyndt periodisering for flere år tilbage. 

Mikael Schultz svarede, at det er Forsyningssekretariatet der sætter rammerne for os. Vi er 

opmærksomme på at vi skal ændre praksis for indregning af tilslutningsbidrag i løbet af de 

næste år. Når vi ændrer indregningsprincip så kan vi ikke ændre igen, så det er vigtigt at 

det korrekte tidspunkt bliver valgt under hensyntagen til øvrige indtægter, tilbagebetalingen 

af selskabsskat og reguleringsperioden. Vi vil komme med et forslag hertil til 

bestyrelsesseminaret d. 2. – 3. september 2021. 

 

 

 

4.   Personale 

 

Orienteringen taget til efterretning. 
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5.  Status for anlægsprojekter 2021 

 

 Mikael Schultz gennemgik status på projekter.  

 

Etapeplan for Aagaard er vedhæftet referatet. 

 

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 

 

 

Strategi 
 
6.-11.   Lukkede punkter 
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Øvrige punkter 
 

 

12. Eventuelt 

 

John Kaare spurgte til status på sporing af Covid-19 i spildevandet. 

Mikael Schultz fortalte, at vi har henvendt os til Vejle Kommune og stillet os til rådighed. Vi 

har ikke hørt fra beredskabet endnu. 

 

 

 

 

Mødet hævet kl. 10.10 
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